
Persoonsvormkaart 

Volg de stappen van het schema en je schrijft de persoonsvorm altijd goed! 
 

Het is de persoonsvorm 
(pv)

onderwerp enkelvoud

tegenwoordige tijd (tt)

ik of je=jij 
achter de persoonsvorm

schrijf de stam
(bijv. werk)

anders

(jij, hij, zij, het)

schrijf de 
stam + -t

(bijv. werkt)

verleden tijd (vt)

zwak werkwoord

schrijf de 
stam + -te of -de
(bijv. wachtte / 

brandde)

sterk werkwoord
schrijf de gewone 
spellingsafspraken 

(bijv. liep)

onderwerp meervoud

tegenwoordige tijd (tt)
schrijf het hele 

werkwoord 
(bijv. lopen)

verleden tijd (vt)

zwak werkwoord
schrijf de 

stam + -ten of -den (bijv. 
wachtten / brandden)

sterk werkwoord
schrijf de gewone 

spellingsafspraken (bijv. 
liepen)De stam van een werkwoord is hetzelfde als de 

ik-vorm. Dus het hele werkwoord zonder –en. 
wachten - wacht  werken - werk 
brengen - breng  worden - word 

Maar ook: 
lopen - loop  vergissen - vergis 
verkleden - verkleed proberen - probeer 

Hoe weet je of je de verleden tijd schrijft met –te(n) of –de(n)? 
Hoor je aan het eind van de stam een medeklinker uit ’T KOFSCHIP of hoor je een Engelse sisklank?  

Dan komt er in de verleden tijd –te of –ten achter de stam. 
Let op: verhuizen → stam= verhuiz. Geen medeklinker in ’T KOFSCHIP, dus het wordt verhuisde. 

 Omdat het einde van een Nederlands woord (in dit geval de stam van het werkwoord) niet kan eindigen in een /z/, verandert de /z/ in een /s/! 


